
Dagsorden til ordinært møde den 1/12 kl. 18.00 

 

 

1. Godkendelse af referat fra konstituerende møde. 

 

2.  

        Opsummering af beslutningen om at være en del af ambassadørordningen. Sogneforeningen vil 

gerne have det rykket helt over under Røst, vi hjælpes ad med at udfærdige et velkomstbrev og de 

giver ikke længere et medlemskab til foreningen, ej heller gavekort af nogen art. Man pådutter ikke 

nogen noget, men oplyser i velkomstbrevet hvad der sker her i Sognet. Desuden vedlægges Rørupnyt 

og den nye brochure som jeg håber at kunne vise på mødet. Derved undgår man forskelsbehandling 

hvis nogen bliver (glemt) idet vi kun får besked om tilflyttere fra andre kommuner. Dem der flytter 

inden for kommunen skal vi selv prøve om vi kan nå at fange. 

3.  

Cykelstien. 

 

4.  

Henvendelse fra Hans Walmar angående Skoletrekanten og omklassificering af denne. Han bad om 

en kommentar til Aarup.dk. 

5.  

Pernille Illum har startet en henvendelse til kommunen angående løse genstande fra en brandtomt, 

beliggende Skolevej 25. Hun har delt billederne med os. Hun afventer svar og jeg er i kontakt med 

hende om evt. støtte fra Røst omkring sagen. Hvad mener resten af lokalrådet. Det skal oplyses at 

forsikringen ikke er kommet til udbetaling og brandtomten er ikke forsikret. 

6.  

Henvendelse til Vejdirektoratet angående Støjdæmpning i forbindelse med udvidelsen af E20. 

 

7. Evt: 

 

8. Spisning af indkøbt mad. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


